
 

Beantwoording vraag van Meerdere Fracties 
Zaaknummer 3439830 

Onderwerp: toezegging gedaan tijdens 
raadscommissie 6 maart 2024 - fietspaden 
langs de Pontweg 
Programma/Paragraaf 
Programma 2 Goede bereikbaarheid 
 
Portefeuillehouder : Cees Hooijschuur 
Vraag gesteld op : 6 maart 2024 
Datum antwoord : [Klik op F11 om in te vullen]  
Gremium : Toezegging aan commissie- of raadsvergadering 
 

 

Vraag 
Bij de fietspaden langs de Pontweg richting De Koog verdwijnen/verkruimelen de lijnen 
(koudplast, wat er nog niet zo heel lang ligt); het laat los (lijnen niet meer goed 
zichtbaar, onveilig) en waait de natuur in. En als het de verantwoordelijkheid van de 
provincie is, benader hen dan hierover. 
Wethouder Hooijschuur zegt toe ernaar te laten kijken en zal schriftelijk antwoord 
geven. 
 

Antwoord 
[Klik op F11 om in te vullen]  
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